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Enkel fråga till kultur- och fritidsnämndens ordförande Vibeke Bildt (Fp) 

 
Hur ska barnen få tillgång till ridning nu när Lövsta Gård inte ger dem den möjligheten 

längre? 

 

Den tidigare arrendatorn på Lövsta Gård bedrev en omfattande öppen verksamhet på gården 

med möjlighet till ridning för barn och ungdomar, företrädesvis flickor. Hon tog bl.a. emot ett 

30 tal barn med funktionsnedsättningar varje vecka och gav dem ridlektioner. När kommunen 

nu bytt arrendator finns inte längre denna möjlighet. För dessa barn och ungdomar var 

ridningen inte bara en fritidssysselsättning utan en hjälp att utvecklas motoriskt och 

känslomässigt. 

 
Min fråga är därför till dig. 

 

Anser du att det är riktigt att dra undan denna möjlighet för barn med 

funktionsnedsättningar och tänker du göra något för att de ska få denna möjlighet i 

framtiden också?  

 

Britt Björneke 

 

Vänsterpartiet 
 

 


